

4D3N

# 惬意**芽庄**

# **LEISURELY NHA TRANG**

**NO SHOPPING STOP** 





符号表示:★ 含门票; ⊙游览站点

#### 第1天 吉隆坡 🛪 芽庄

集合于机场,飞往芽庄。

#### ⊙ 龙山寺

龙山寺吸引人之处在于其后山有一尊24米高的白色大佛,这里可俯视芽庄的 城市美景。

#### ⊙芽庄大教堂

芽庄大教堂是该市最大的教堂,于19世纪初以法国省级哥特式风格建造而成。

#### ★婆那加塔

这里供奉的是天依女神(Po Nagar),是庇佑占婆王国南部的一位女神,保护着靠海为生的渔民。

#### ⊙ 沉香塔

芽庄的标志性建筑, 外形像一座莲花的观景塔。

#### ⊙ 芽庄夜市

#### 第2天 芽庄

### ★芽庄珍珠岛乐园 [含快艇]

越南最大的主题公园之一,被称为"越南迪士尼",是大人小孩都抗拒不了的乐园。

# ⊙乐天超市

# 第3天 芽庄

#### ⊙大坝市场

当地主要的市场,这座繁忙的 3 楼建筑物里有着琳琅满目的食品和纪念品摊位。

#### ★婆那加温泉中心

#### [含浴衣、毛巾、1瓶矿泉水]

[热矿泥浴 - 20 分钟 | 温泉浴 - 30 分钟 | 天然矿物质按摩浴缸] 矿泥在美容护肤方面的功效尤为显著,对人的身体健康也极有帮助,有 活血化瘀,排毒养颜的功效。浸泡在热泥里,放松半小时,再去温泉把 自己洗净,是解除疲劳,舒缓压力的良方。

#### ★品尝下午茶 [越式法包 + 越南咖啡]

自由活动时间。

### 第4天 芽庄 ズ 吉隆坡

送往机场,返回温馨的家园。

※行程可能会以最终确定的航班而前后调动。







#### DAY 1

#### Kuala Lumpur **X** Nha Trang

Assemble in airport for flight to Nha Trang.

#### **⊙Long Son Pagoda**

There is a 24-meter-high white Buddha on the mountain behind it, which overlooks the beautiful city of Nha Trang.

#### •Nha Trang Cathedral (Stone Church)

Nha Trang Cathedral is the largest church in the city, it was constructed in provincial French Gothic style during the early 19th century.

#### **★ Po Nagar Tower**

The goddess Po Nagar is enshrined here, a goddess who blesses the southern part of the Champa kingdom and protects the fishermen who depend on the sea for a living.

#### **⊙Tram Huong Tower**

The lotus-shaped tower which, is the iconic symbol of Nha Trang.

#### ⊙Nha Trang Night Market

#### DAY 2

#### **Nha Trang**

#### ★ VinWonders Nha Trang [Includes Speed Boat]

It's one of the largest theme parks in Vietnam, known as "Vietnam Disneyland", is a paradise that adults and children can't resist.

#### **⊙Lotte Mart**

#### DAY 3

#### **Nha Trang**

#### Dam Market

The city's main market, this busy 3-story building is densely packed with food & souvenir vendors.

#### **★Po Nagar Hot Spring Centre**

[Includes Bathing suit, Towel, 01 bottle mineral water] [Hot Mineral Mud Bath – 20 minutes | Hot spring bath – 30 minutes | Jacuzzi with Natural Mineral]

Mineral mud is particularly effective in beauty and skin care, and it is also extremely helpful to human health. Soak in the hot mud, relax for half an hour, and then go to the hot spring to wash yourself, which is a good way to relieve fatigue and relieve stress.

#### ★ Enjoy Afternoon Tea

[Includes Banh Mi + Vietnamese Coffee]

Free at own leisure.

#### DAY 4

# Nha Trang → Kuala Lumpur

Transfer to airport for flight back home.

\*\*Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation









#### 行程亮点 HIGHLIGHTS

\*\*图片仅供参考,请以当地实景为准。 \*\*Final confirmation subject to local condition, photo is just a reference

[体验]

**解除疲劳与舒缓压力**: 矿泥浴

[景点]

越南迪士尼: 芽庄珍珠岛乐园

文化融合之城: 龙山寺 | 婆那加塔 | 芽庄大教堂

[享受]

乘搭快艇到芽庄珍珠岛乐园 | 品尝下午茶

越式烧烤&火锅自助餐 | 芽庄特色河粉 | 越式风味

#### [EXPERIENCE]

Relieve fatigue and relieve stress: Mineral Mud Bath

#### [ATTRACTIONS]

Vietnam Disneyland: VinWonders Nha Trang

 $\textbf{City of Fusion Culture:} \ \mathsf{Long} \ \mathsf{Son} \ \mathsf{Pagoda} \ | \ \mathsf{Po} \ \mathsf{Nagar} \ \mathsf{Tower} \ |$ 

Nha Trang Cathedral

#### [ENJOY]

Speedboat ride to VinWonders Nha Trang | Enjoy Afternoon Tea

#### [GOURMET]

Vietnamese BBQ & Hotpot Buffet | Bun Ca | Vietnamese Cuisine

#### 餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	机上用餐 On Board	芽庄特色河粉 Bun Ca	越式风味 Vietnamese Cuisine	
2	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	烧烤&火锅自助餐 BBQ & Hotpot Buffet	芽庄Le's Cham酒店 或 同级 Nha Trang Le's Cham Hotel or similar
3	酒店 Hotel	传统越南风味 Traditional Vietnamese Cuisine	晚餐自理 Own Expenses	
4	酒店 Hotel	机上用餐 On Board	-	

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the illinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

#### **Exotic Tours - Additional Terms & Conditions:**

- Tours are conducted in English.

  Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied. In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale
- on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动。恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并
- 且保留更正的权利。
- 品体量型出现积分。 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通 延误取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责,旅客 需自行负责额外的费用。
- 5. 详情条似,请参阅生据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

#### 南亚团 – 附加条规:

- 所有行程以英文讲解为主
- 三人房-房內第三名住客的床褥,将以折叠式为准。 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Updated Date: JUL 2022